

JUDUL : Sinchew.com

TARIKH : 22 April 2022 (Ahad)

Naib Menteri Pelancongan: Tingkatkan keharuman buku dalam kalangan masyarakat, anjurkan lebih banyak program membaca untuk memupuk bakat

wat:



Shandara (tengah) menghadiri Program Membaca 10 Minit 2022 anjuran Perpustakaan Negara China. Saraya di sebelah kiri; Eddie Iwan di sebelah kanan. (Tangkapan skrin dari siaran langsung Perpustakaan Negara China)

KUALA LUMPUR (21 Dis): Timbalan Menteri Pelancongan, Kesenian dan Kebudayaan Datuk Seri Shandara menggesa institusinya menganjurkan lebih banyak program untuk menggalakkan membaca, dengan berkata ini bukan sahaja meningkatkan etos membaca dalam masyarakat kita, tetapi juga memupuk cendekiawan yang gemar membaca. buku, yang seterusnya mencerminkan budaya membaca yang mulia dan cintakan ilmu di negara kita.

Ketika menghadiri pelancaran rancangan membaca bersama 10 minit pada 2022 hari ini, beliau menegaskan bahawa buku harus digunakan sebagai medium pendidikan untuk rakyat, sumber pendidikan sepanjang hayat, dan sebagai alat untuk menggalakkan pemikiran pluralistik dan meningkatkan budaya rakyat. dan akhlak.

Katanya, program membaca selama 10 minit anjuran bersama kementerian dan Perpustakaan Negara bukan sahaja menggalakkan orang ramai membaca, malah menyampaikan maklumat mengenai penerbitan dan perlindungan harta intelek kepada orang ramai.

Penunjuk penting negara maju

"Saya percaya bahawa membangunkan tabiat membaca, sama ada membaca buku fizikal atau membaca dalam talian, akan menjadi petunjuk penting untuk menjadikan Malaysia sebuah negara maju."

Katanya, Perpustakaan Negara perlu menganjurkan lebih pelbagai aktiviti membaca di semua peringkat "Keluarga Malaysia" agar minat membaca menjadi sebahagian daripada kehidupan seharian rakyat.

Beliau berkata, memupuk tabiat membaca bukan sahaja dapat membantu meningkatkan pengetahuan peribadi, malah melahirkan lebih ramai bakat pintar dan berkecayaan, menjadikan negara lebih berdaya saing.

"Saya yakin acara di seluruh negara ini akan meningkatkan minat membaca dan memupuk budaya membaca dalam kalangan masyarakat."

Eddie Iwan: Membina Negara Kaya Budaya dan Maju

Timbalan Ketua Pengarah Perpustakaan Negara, Eddie Iwan berkata, program itu merupakan acara membaca sempena Hari Buku dan Hak Cipta Sedunia pada 23 April lalu dan berjaya dianjurkan dengan kerjasama Lembaga Perpustakaan Awam Malaysia (MPAM).

Beliau berkata rancangan itu juga selaras dengan Dasar Kebudayaan Kebangsaan 2021 (DAKEN 2021), yang bertujuan menjadikan Malaysia sebuah negara yang kaya budaya dan maju.

Hadirin termasuk Saraya, Timbalan Ketua Setiausaha Kementerian Pelancongan, Kesenian dan Kebudayaan.